
 

Referat afdelingsmøde i afd. 73. 30.08.2022 kl. 18.00, Salling Hallen. 

 

Antal fremmødte: 16 personer, fra 13 lejligheder 

 

Fra Bomiva deltog:  Ellen Holmgaard, Peter Matzen og Peter Hauberg 

 

Valg af dirigent:  Ellen Holmgaard blev valgt til dirigent. 

 

Bestyrelsens beretning samt fremlæggelse af regnskabet for 2021: 

Peter Matzen gennemgik regnskabet for 2021 

 

Budget for 2023: 

Peter Matzen gennemgik budgettet, som blev enstemmigt godkendt. 

 

Indkomne forslag: 

Afdelingen giver Bomiva bemyndigelse til at stemme på deres vegne, på  

Forbrugsselskabernes generalforsamling. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

Kollektiv råderet til renovering af Køkken/baggang/affaldslåge. 

Hvor de lejer der ønsker det, får mulighed for nye køkkenlåger/bordplader, samt fjernelse af 

affaldslåge. for et max beløb på op til kr. 37.000 med lejestigning 428/mdr. i 10år. Eller et 

nyt køkken, for et max beløb på op til kr. 60.000 med en lejestigning på 510/mdr. i 15 år. 

For stemte 10, hverken for/imod 6. Forslaget blev vedtaget. 

 

Det foreslås at afdelingen vedtager ny husorden. 

For stemte 15, hverken for/imod 1. Forslaget blev vedtaget. 

 

Valg til afdelingsbestyrelse: 

På valg var Kurt Christensen der modtog genvalg. 

 

Derefter består bestyrelsen af: 

Bent Wiehl formand (1 år), Pilevej 118, Glyngøre           

Anita Funder Larsen (1 år), Pilevej 122, Glyngøre  

Kurt Christensen (2 år), Æblevej 26C, 7870 Roslev  

Ingen suppleant  

  

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Bestyrelsen vælger selv. 

 

Eventuelt: 

Må man selv købe/skifte bordplade. PH, ja så længe der ansøges derom. Så kan der på vise 

betingelser laves en individuel råderet. Men nu har I vedtaget en kollektiv råderet hvor det 

er en del, af det der er mulighed for. I november udsendes muligheder for ændringerne i en 

forhåndstilmelding.  

For Pilevej, blev der spurt til fliser for affalds ø, bord- bænksæt og rydning af skrænt. PH, 

det er bestilt. Tror entreprenør kommer i oktober.  

Med de voldsomme energipriser, ønskes en vejledning udsendt med spareråd. PH, det vil vi 

se på.  

Aconto betalingerne er kun hævet 1. gang, hvorfor ikke tidligere? PM, ………… 

Rådighedsbeløbet, hvad bruges det til (5.000 i år, 10.000 fra næste år). Bent, de bruges til 

aktiviteter i afdelingen, bl.a. har bestyrelsen plan om en fælles udflugt i 2023. 

Der er ingen bredbånds installation på Æblevej. PM, det er nu bestilt, til udførsel hurtigst 

muligt. 

 

Referat:   Dirigent: 

 

Peter Hauberg  Peter Matzen 

02.09.2022    


